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Pan
Bartłomiej Dyba-Bojarski
Radny
Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na interpelację zgłoszoną przez Pana Radnego w dniu 

22 kwietnia 2022 r. w sprawie ul. Wałbrzyskiej informuję, że podtrzymuję 

stanowisko wyrażone w piśmie znak: ZDiT-DL.054.36.2022 z dnia 26 kwietnia br. 

W celu trwałej poprawy stanu nawierzchni ul. Wałbrzyskiej niezbędna jest jej 

przebudowa, która aktualnie nie jest planowana z uwagi na ograniczone środki 

finansowe i konieczność kontynuacji zadań już rozpoczętych. Naprawy ubytków 

w przedmiotowej ulicy zostały już przeprowadzone, a kolejne będą zlecane w miarę 

potrzeb.

Wojciech ROSICKI
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